
 

 

 

 

MØTEPROTOKOLL 
 
Utval: Formannskapet 

Stad: Herøy rådhus, Formannskapssalen 

Dato: 16.05.2019 

Tid: 14:00 – 15:00 
 
 
Medlemer som møtte: 
Camilla Storøy Nestleder KRF 
Solveig Helen N. Båtsvik Medlem FRP 
Svein Gjelseth Medlem AP 
 
 
Forfall: 
Arnulf Goksøyr LEDER H 
Ann-Kathrin (Tine) Storøy MEDL H 
Ole Brubakk MEDL KRF 
Kjell Runde MEDL FOLK/SP 
Per Kristian Furø MEDL AP 
Olaug Andreassen MEDL AP 
 
 
Varamedlemer som møtte: 
Stig Arne Helsem Sævik Arnulf Goksøyr H 
Margaret Leinebø Ann-Kathrin (Tine) Storøy H 
Bjørn Otterlei Ole Brubakk H 
Jens Terje Johnsen Per Kristian Furø AP 
Sofie Mere Arntsen Olaug Andreassen AP 
Frank Roy Moltu Kjell Runde FOLK/SP 

 
 
Andre: 
Eigedomsleiar Robert Myklebust 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 



underskrifter 
 

 
 

Solveig Båtsvik  Camilla Storøy  Svein Gjelseth 
varaordførar 

 
 
 

Stig Arne Helsem Sævik  Margareth Leinebø  Bjørn Otterlei 
 
 
 

Jens Terje Johnsen  Sofie Arntsen  Frank Roy Moltu 
 
 
 
 



 
 
SAKLISTE: 
 
Saksnr Innhold 
PS 71/19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
PS 72/19 Herøy og Sande lensmannskontor - 

innbyding til konkurranse. 
 
 
 



PS 71/19 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKLISTE 

Møtebehandling: 
Ingen hadde merknader til innkalling og sakliste. 
 
 
 
 



PS 72/19 HERØY OG SANDE LENSMANNSKONTOR - INNBYDING TIL 
KONKURRANSE. 

Møtebehandling: 
Eigedomsleiar Robert Myklebust møtte og orienterte i saka. 

Samrøystes vedtak i Formannskapet - 16.05.2019  
1. Formannskapet tek orienteringa frå Rådmannen om den pågåande 

tilbodskonkurransen for nye lokalitetar for Herøy og Sande lensmannskontor til 
vitande.  
 

2. Formannskapet ber Rådmannen om å arbeide vidare med skisseprosjektet for 
eit tilbygg til Herøy rådhus med siktemål om å innlevere tilbod om nye lokale for 
Herøy og Sande lensmannskontor innan fristane i tilbodskonkurransen.  

 
3. Formannskapet ber rådmann om å fremje ny sak til politisk handsaming i 

kommunestyret. Dersom politisk handsaming ikkje er mogeleg før innlevering av 
tilbod ber formannskapet om at det vert teke atterhald om politisk godkjenning i 
tilbodet. 

 
 
 
 

MØTET SLUTT!


